
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16    

Plats och tid Bollebygdskolans matsal för KF pres + sekr/Teams för övriga kl. 
17:00-21:30

Ledamöter Peter Hemlin (M) (ordförande)
Otto Andreasson (S) (vice ordförande)
Monika Svensson (SD) (2:e vice ordförande)
Peter Rosholm (S)
Emma Isfeldt (S)
Lars-Erik Olsson (S)
Helena Thelin (S)
Ulf Rapp (S)
Carina Svensson (S)
Sassi Wemmer (MP)
Tomas Ridell (V)
Caroline Nordengrip (SD) §§126-146
Daniel Persson (SD)
Caroline Frodin (SD) §§124-146
Lisette Vermeulen (SD)
Ingridh Anderén (M)
Sverre Fredriksson (M)
Tomas Andersson (M)
Göran Augustsson (M)
Michael Plogell (FR)
Mathias Carlzon (-)
Carl Pålsson (FR)
Stefan Larsson (FR)
Sandra Lindholm (C)
Fredrik Olofsson (C) §§120-126
Roland Andersson (C)
Patrik Karlsson (KD)
Eivor Carlsson (KD)
Hannu Sutinen (L)
Kenneth Johansson (FR)  ersätter Mattias Tellander (FR)

Ersättare Barbro Orrestrand (S)
Christina Hein (S)
Maja Rosholm (S) §§124-146
Rose-Marie Grune (MP)
Mattias Ekenberg (MP)
Fredrik Drugge (M)
Ulf Lundin (M)
Elving Johansson (C)
Krister Schwartz (KD)
Jonny Svensson (S)

Övriga närvarande Suzanna Bengtsson (Kommunsekreterare)
Monica Holmgren (Kommunchef)
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16                    

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Utses att justera Otto Andreasson (S)
Ingridh Anderén (M)

Justeringens plats och 
tid

Digital justering ,  2021-09-23   16:30

Paragrafer §§120-146

Sekreterare
Suzanna Bengtsson

Ordförande       
Peter Hemlin (M)

Underskrifter

Justerande       
Otto Andreasson (S) Ingridh Anderén (M)

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på 
kommunens digitala anslagstavla 2021-09-24. Anslaget tas ner 2021-
10-16. Protokollet förvaras i kommunhuset.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Innehållsförteckning
§120 Meddelanden
§121 Genomgång av vägledande principer och värdegrundsskapande åtgärder
§122 Partistöd 2021- Folkets röst
§123 Revidering av riktlinjer för exploateringsavtal inom Bollebygds kommun

§124 Ansvarig utgivare för direktsändning av kommunfullmäktiges sammanträden och ansvar 
för eventuella yttrandefrihetsbrott

§125 Backa vattenskyddsområde med tillhörande skyddsföreskrifter
§126 Flytt av kommunens e-post till Exchange Online
§127 Riktlinjer för flaggning i Bollebygds kommun
§128 Inkommen motion: Motion (-) om ny idrottsanläggning

§129 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om permanenta vägbulor på 
Erikstorpsvägen

§130 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om skyltar kring lägre hastighet 
Erikstorpsvägen-Rans Floges väg

§131 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om sänkt hastighet på Erikstorpsvägen-
Rans Floges väg

§132 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om övergångsställe på Erikstorpsvägen-
Rans Floges väg

§133 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om koloniområde i Bollebygd

§134 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om flaggning på minnesdag av 
folkmordet på assyrier

§135 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om flaggning på Förintelsens 
minnesdag

§136 Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag flaggning på samernas nationaldag
§137 Svar på motion (-) om fokus på folkhälsa
§138 Svar på motion (FR) om allmänna toaletter i Bollebygd
§139 Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds kommun
§140 Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan vid Bollebygdskolan
§141 Svar på interpellation (-) om ökat fokus på bättre folkhälsa
§142 Svar på interpellation (S) om vatten och avlopp
§143 Fråga (S) till socialnämndens ordförande om bostadslösa i kommunen
§144 Fråga (S) till utbildningsnämndens ordförande om innehåll i nya skolan
§145 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om diarieföring av inbjudan
§146 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om information om inbjudan
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§120

Meddelanden

Anmälningar
 KS2021/2-29  Protokoll för förbundsstyrelse för Sjuhärads samordningsförbund 

20210601
 KS2021/2-30  Tertialrapport  januari-april 2021 Sjuhärads samordningsförbund
 KS2021/2-31  Boråsregionen Direktionsprotokoll 2021-06-04
 KS2021/2-34  Boråsregionen Tertialrapport efter april 2021
 KS2021/2-35  Utvecklingsstrategi för Sjuhärad 2021-2030
 KS2021/2-37  Protokollsutdrag § 44 210604 Inriktningsdokument samt val 

Närvårdssamverkan Södra Älvsborg
 KS2021/2-38  Direktions Protokoll 2021-06-11 SÄRF
 KS2020/126-12  Påskrivet avtal för avtalssamverkan
 KS2021/2-40  Protokoll KFi årsmöte 2021
 KS2021/176-3  §95 SBN Budgetunderlag samhällsbyggnadsnämnden, 2022-

2024(152529)
 KS2021/176-1  Budgetunderlag 2022-2024 för samhällsbyggnadsnämnden(150950)
 KS2021/2-41  Inspektionsprotokoll från Länsstyrelsen för överförmyndaren i 

Bollebygd
 SBN2020/37-4  §149 SBN Medborgarförslag om ny översiktsplan
 KS2018/240-53  Ny ersättare för ledamot i kommunfullmäktige
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§121

Genomgång av vägledande principer och värdegrundsskapande 
åtgärder

Ärendet
Dagens sammanträde
Fullmäktiges ordförande inbjuder till en diskussion och genomgång av vägledande principer och 
värdegrundsskapande åtgärder inom kommunfullmäktiges arbete.
 

Beslutsunderlag
 Bilaga 2 KF arb.ordning
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§122 KS2021/167

Partistöd 2021- Folkets röst 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (FR) för år 2021 med 56 644 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring 
partistöd – att partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har 
mandat i kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna 
en skriftlig redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets 
ställning i den kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december 
och lämnas in till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta 
både det partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. 
En av partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Folkets Röst nu gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (FR) för år 2021 med 56 644 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 §138 KS Partistöd 2021- Folkets röst
 Granskningsrapport FR
 Utbetalning av partistöd 2021 - Folkets Röst

Skickas till
Kommunsekreterare
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§123 KS2017/50

Revidering av riktlinjer för exploateringsavtal inom Bollebygds 
kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige antar riktlinjer för exploateringsavtal i Bollebygds kommun.
 
I samband med antagande av dessa riktlinjer upphör tidigare antagna riktlinjer från 2017-04-27, 
§ 60, att gälla.

Ärendet
Exploateringsavtal har sedan den 1 januari 2015, definierats i PBL (plan- och bygglagen 
2010:900) som ”avtal om genomförande av en detaljplan och om medfinansieringsersättning 
mellan en kommun och en byggherre eller en fastighetsägare avseende mark som inte ägs av 
kommunen, dock inte avtal mellan en kommun och staten om utbyggnad av statlig 
transportinfrastruktur”. Att riktlinjer för exploateringsavtal ska finnas i en kommun regleras i 
plan- och bygglagen 6 kap, 39-42 §. Syftet med riktlinjerna är att beskriva kommunens 
utgångspunkter och mål för exploateringsavtal för att fastighetsägare ska få kännedom om vilka 
krav och förväntningar som ställs i samband med detaljplaneprocessen och i samband med 
genomförandet av detaljplaner. Riktlinjerna är vägledande och förarbetena till bestämmelser om 
riktlinjer medger att den kommunala nämnd eller kommunfullmäktige som ingår 
exploateringsavtal får i det enskilda fallet frångå riktlinjerna då det krävs för att på ett 
ändamålsenligt sätt kunna genomföra en detaljplan. I ärendets beredning har avstämning och 
dialog hållits med kommunstyrelseförvaltningen. De ändringar som föreslås avser främst ett 
förtydligande i hur kostnader ska fördelas mellan kommun och exploatör. Det har även 
förtydligas i ärendegången, avseende att exploateringsavtalet ska vara godkänt av 
kommunstyrelsen innan samhällsbyggnadsnämnden antar en detaljplan. I samband med 
antagande av dessa riktlinjer upphör tidigare antagna riktlinjer från 2017-04-27, § 60, att gälla.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige bifaller samhällsbyggnadsnämndens förslag: 
Kommunfullmäktige antar riktlinjer för exploateringsavtal i Bollebygds kommun. I samband med 
antagande av dessa riktlinjer upphör tidigare antagna riktlinjer från 2017-04-27, § 60, att gälla.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Page 8 of 41



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Beslutsunderlag
 §128 KS Revidering av riktlinjer för exploateringsavtal inom Bollebygds kommun
 § 93 SBN Riktlinjer för exploateringsavtal
 Förslag styrdokument, från SBN

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden, kommunsekreterare
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§124 KS2021/191

Ansvarig utgivare för direktsändning av kommunfullmäktiges 
sammanträden och ansvar för eventuella yttrandefrihetsbrott 

Beslut
Kommunfullmäktige utser kommunfullmäktiges ordförande Peter Hemlin (M) som ansvarig 
utgivare för sändning av kommunfullmäktiges sammanträden från och med den 1 oktober 2021 
och tillsvidare.
 
Kommunfullmäktige utser kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande Otto Andreasson (S) som 
ställföreträdande ansvarig utgivare för sändning av kommunfullmäktiges sammanträden från och 
med den 1 oktober 2021 och tillsvidare.
 
Kommunfullmäktige beslutar att var och en som yttrar sig under kommunfullmäktiges 
sammanträden själv ansvarar för eventuella yttrandefrihetsbrott han/hon begår.

Ärendet
Bollebygds kommun direktsänder sedan 2012 kommunfullmäktiges möten via webbsändning. 
Den som tillhandahåller direktsändningar eller uppspelningar av program på förutbestämda tider 
ska anmäla sändningsverksamheten till Myndigheten för press, radio och TV och utse en ansvarig 
utgivare för sändningarna. I anmälan ska ansvarig utgivare anges. Sändningen omfattas då av ett 
grundlagsskydd. Om en behörig utgivare inte är utsedd faller utgivarens ansvar istället på den som 
skulle ha utsett en utgivare. Normalt brukar kommunfullmäktiges ordförande, med vice 
ordföranden som ersättare, utses som utgivare för sändningarna. När utgivare utses brukar man 
också besluta att istället för utgivaren ska var och en som framträder i sändningen själva svara för 
eventuella yttrandefrihetsbrott som den begår. Ett sådant beslut ska meddelas de berörda samt 
Myndigheten för press, radio och TV och antecknas i ett särskilt register hos den som bedriver 
sändningsverksamheten. Den ansvarige utgivaren och dennes ställföreträdare ansvarar för att 
upprätta registret, ajourhålla det samt informera berörda om kommunfullmäktiges beslut om att 
var och en ansvarar själv för eventuella yttrandefrihetsbrott. Alla sändningar ska sparas minst sex 
månader eftersom det är preskriptionstiden för yttrandefrihetsbrott, vilka bygger på att 
ingripanden endast får ske i efterhand d.v.s. efter publiceringen. Om förändring sker under 
innevarande mandatperiod eller senast vid ny mandatperiod om förändring sker ska ny ansvarig 
utses.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige utser kommunfullmäktiges ordförande Peter 
Hemlin (M) som ansvarig utgivare för sändning av kommunfullmäktiges sammanträden från och 
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Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

med den 1 oktober 2021 och tillsvidare.
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige utser kommunfullmäktiges 1:e vice 
ordförande Otto Andreasson (S) som ställföreträdande ansvarig utgivare för sändning av 
kommunfullmäktiges sammanträden från och med den 1 oktober 2021 och tillsvidare.
 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att var och en som yttrar sig under 
kommunfullmäktiges sammanträden själv ansvarar för eventuella yttrandefrihetsbrott han/hon 
begår.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 §139 KS Ansvarig utgivare för direktsändning av kommunfullmäktiges sammanträden 

och ansvar för eventuella yttrandefrihetsbrott
 Ansvarig utgivare för direktsändning av kommunfullmäktiges sammanträden samt ansvar 

för eventuella yttrandefrihetsbrott

Skickas till
Kommunikatör, Myndigheten för press, radio och TV (registrator@mprt.se)
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Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§125 KS2021/206

Backa vattenskyddsområde med tillhörande skyddsföreskrifter 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar, med stöd av 7 kap. 21 § miljöbalken, om reviderat 
vattenskyddsområde för grundvattentäkten på fastigheterna i Bollebygds kommun, med 
omfattning som framgår av bifogad karta, bilaga 2.
 
Kommunfullmäktige beslutar, med stöd av 7 kap. 22 § miljöbalken, att tillhörande 
skyddsföreskrifter enligt bilaga 1, ska gälla inom vattenskyddsområdet.

Ärendet
Backa vattentäkt försörjer Bollebygds samhälle med vatten och är kommunens största 
vattentäkt. I händelse av att vattentäkten blir obrukbar finns i dag ingen reservvattentäkt. Det är 
därför mycket viktigt att vattentäkten får det skydd som behövs för att öka tryggheten ytterligare i 
den framtida vattenförsörjningen i kommunen.
 
Backa grundvattentäkt nu gällande vattenskyddsområde med skyddsföreskrifter är fastställt 
av länsstyrelsen 1995. Sedan några pågår en översyn av detta vattenskyddsområde och att 
anpassa avgränsning och skyddsföreskrifter till nu gällande krav och lagstiftning. Syftet med 
vattenskyddsområden är att ge vattenförekomster, som är viktiga för dricksvattenförsörjningen, 
ett tillräckligt gott skydd så att råvattentillgångar säkras i ett mer långsiktigt perspektiv. 
Vattenförekomster och vattentäkter måste därför skyddas mot såväl nutida som framtida risker. 
Risker kan vara tillfälliga utsläpp i samband med olyckshändelser samt kontinuerliga diffusa och 
koncentrerade läckage.
 
Framtaget reviderat vattenskyddsområde och tillhörande skyddsföreskrifter har varit ute 
på samråd med berörda parter och synpunkterna är bemötta i samrådsredogörelsen och har 
delvis föranlett förändringar i underlaget. Vid ett beslut av kommunfullmäktige att anta nya 
föreskrifter finns det en tidsperiod då två vattenskyddsområden kommer att gälla. Skulle behov 
av beslut finnas under den perioden så behöver två myndigheter fatta varsitt beslut och den 
skyddsföreskrift som har den mest skarpa restriktionen kommer då att gälla. Länsstyrelsen har 
meddelat att det cirka tar 2 veckor att upphäva de gamla föreskrifterna.
 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige bifaller samhällsbyggnadsnämndens förslag; Kommunfullmäktige beslutar, 
med stöd av 7 kap. 21 § miljöbalken, om reviderat vattenskyddsområde för grundvattentäkten på 
fastigheterna i Bollebygds kommun, med omfattning som framgår av bifogad karta, bilaga 2. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Kommunfullmäktige beslutar, med stöd av 7 kap. 22 § miljöbalken, att tillhörande 
skyddsföreskrifter enligt bilaga 1, ska gälla inom vattenskyddsområdet.
 
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Sandra Lindholm (C), Lars-Erik Olsson (S) och Sassi 
Wemmer (MP). 
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 §127 KS Backa vattenskyddsområde med tillhörande skyddsföreskrifter
 § 114 SBN Backa vattenskyddsområde
 Backa vattenskyddsområde samrådsredogörelse 210510
 Backa vattentäkt, reviderat vattenskyddsområde och skyddsföreskrifter
 Backa VSO 1995 karta
 Backa VSO karta
 Jämförelse skyddsföreskrifter

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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Sammanträdesdatum
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§126 KS2021/145

Flytt av kommunens e-post till Exchange Online 

Beslut
Kommunfullmäktige godkänner att molntjänst får användas för kommunens e-post.
 
Reservation
Sandra Lindholm (C) och Mathias Carlzon (-) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut. 

Ärendet
Till följd av stora risker och en allvarlig driftsstörning i kommunens gamla datacenter har 
kommunstyrelsen fattat beslut om att tillfälligt tillåta att kommunens e-post flyttas till 
molntjänsten Exchange Online som driftas av Microsoft. Kommunstyrelsen anser att frågan 
slutgiltigt ska avgöras av kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen bedömning är att det finns tre 
möjliga alternativ och förordar en fortsatt drift av kommunens e-post som en molntjänst.

Kommunstyrelsen återremitterade ärendet på sammanträde i maj 2021 för att bl.a. undersöka om 
det finns andra e-postleverantörer inom EU. Kommunstyrelseförvaltningen har svarat på 
återremissens intentioner, genom särskilt yttrande. Bedömning görs att alternativet som innebär 
att kommunens e-post fortsätt att driftas som en molntjänst hos Microsoft innebär en betydligt 
lägre kostnad jämfört med lokal drift som framgår av bifogad rapport. Oavsett vilken modell som 
väljs beräknas alternativen rymmas inom befintlig IT-budget. Däremot kommer lokal drift av e-
post tränga undan andra projekt som i sin tur kan innebära andra negativa ekonomiska 
konsekvenser för kommunen. Kommunstyrelseförvaltningen kan inte bedöma kostnaden för 
byte till annan mailleverantör, sannolikt uppgår det till belopp som är högt över befintlig IT-
budget.
 
Av rapporten framgår att det finns tre möjliga alternativ.
1. Fortsatt drift av kommunens e-post som molntjänst
2. Lokal drift i uppgraderat datacenter.
Alternativet innebär att kommunen under hösten vidtar nödvändiga åtgärder för att säkerställa en 
så god driftsmiljö som möjligt genom att komplettera det nya datacentret så att det har kapacitet 
att drifta e-postserver. De främsta nackdelarna med detta alternativ är att det är dyrt och är sämre 
utifrån ett informationssäkerhetsperspektiv. Däremot kan det upplevas som mer ok utifrån ett 
dataskyddsperspektiv då informationen lagras på kommunens egna servrar.
3. Lokal drift i det gamla datacentret.
Detta alternativ innebär att e-posten flyttas tillbaka till det gamla datacentret, vilket innebär att de 
risker som nu har avvärjts genom migreringen återuppstår. Detta alternativ avråds starkt ifrån då 
det kan äventyra hela kommunens driftssäkerhet.
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Utifrån ovanstående förordar kommunstyrelseförvaltningen en fortsatt drift av e-post som 
molntjänst.
 
Oavsett vilket alternativ som väljs måste kommunen stärka arbetet med informationssäkerhet och 
dataskydd. En mängd åtgärder är planerade bl.a. utbildningar, nya riktlinjer och rutiner. Den mest 
akuta åtgärden är att kommunens verksamheter måste arbeta utifrån ett riskbaserat 
förhållningssätt där varje informationsmängd bedöms och lämplig behandling väljs för just den 
informationen. Till stöd för det arbetet behövs tydliga riktlinjer, rutiner och kompetens.
 
Av yttrandet framgår kommunstyrelseförvaltningens bedömning avseende en annan e-
postleverantör. Förvaltningens bedömning är att det skulle innebära kraftigt ökad kostnad, sämre 
funktionalitet i befintliga system samt att det i dagsläget saknas kompetens och erfarenheter från 
andra e-postleverantörer. Förvaltningen bedömer vidare att en upphandling behöver genomföras 
då det saknas andra leverantörer på befintligt ramavtal.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige godkänner att molntjänst får användas för kommunens e-post.
 
Kommunstyrelsens förslag bifalls av Michael Plogell (FR). 
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 
Reservation
Sandra Lindholm (C) och Mathias Carlzon (-) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut. 
 

Beslutsunderlag
 §141 KS Flytt av kommunens e-post till Exchange Online - återremiss
 Flytt av e-post till molntjänst
 Yttrande ang. val av leverantör för e-post tjänst
 Rapport avseende drift av e-post

Skickas till
Ekonomichef, IT-samordnare
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§127 KS2021/221

Riktlinjer för flaggning i Bollebygds kommun 

Beslut
Riktlinjer för flaggning återremitteras med följande motivering: Riktlinjerna 
återremitteras eftersom inga minoritetsgrupper ingår i de lokala flaggningsdagarna. I alla fall 
borde de fem officiella nationella minoriteters dag (judar, romer, samer, sverigefinnar och 
tornedalingar) ingå i  flaggningsdagarna. Judarna har ingen fastställd nationaldag eller egen flagga 
varför flaggning för denna grupp ej behöver ingå.
 
Kommunstyrelsen ska även i återremissen undersöka och yttra sig kring om Pride är 
demokratiskt eller inte.

Ärendet
Flaggning är ett traditionellt sätt att visa extra uppmärksamhet vid speciella tillfällen. Flaggning 
har ett stort symbolvärde som bidrar till ökad känsla av festlighet, deltagande och till att visa det 
kommunala engagemanget. Bollebygds kommun har i egenskap av offentlig organisation ett 
behov att genomföra flaggning för att därigenom uppmärksamma bland annat allmänna 
flaggdagar, utländska besök samt andra högtidliga tillfällen. I och med det höga symbolvärdet är 
det viktigt att kommunal flaggning utförs på ett sätt, och vid tidpunkt, som allmänheten kan 
förstå. Fastställda riktlinjer för kommunal flaggning vid kommunala byggnader är framtagna för 
att öka förståelsen bland allmänhet och kommuninvånare för de dagar som uppmärksammas.
 
Förslag till riktlinjer som följer i detta dokument avser flaggstänger ägda av kommunen samt 
flaggning vid fastigheter med kommunal verksamhet i Bollebygds kommun. Dessa riktlinjer 
fastställer när Bollebygds kommun ska flagga samt vilka allmänna flaggregler som 
gäller. Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet, i delen som rör antagande av riktlinjer.
 
Ajournering
Sammanträdet ajourneras kl 18.20-18.30.
 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige antar förslag till riktlinjer för flaggning i Bollebygds kommun, daterat 2021-
08-30.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Lisette Vermeulen (SD) föreslår som tilläggsförslag avslag enligt följande: sid 3: Punkt 2, står det; 
” Vid kommunal flaggning ska endast nationsflagga, kommunflagga, EU-flagga, FN-flagga eller 
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Prideflagga användas”. Här vill (SD) att ”eller Prideflagga” stryks. Sid 4: Punkt 4.2 längst ner; ” 
Nationsflaggor har högst rang följt av FN-flaggan, EU-flaggan, kommunflaggan, Prideflaggan 
och liknande” . Här vill (SD) att ”Prideflaggan” stryks. 
 
Lars-Erik Olsson (S) föreslår att ärendet återremitteras med följande motivering: Ärendet har inte 
beretts i tillräcklig utsträckning vad det gäller andra flaggdagar.
 
Mathias Carlzon (-) föreslår att ärendet återremitteras med följande motivering: Det finns fler 
minoriteter med egna flaggor som behöver beaktas. Sverigedemokraterna framhåller att det finns 
direktiv inom Pride-rörelsen där politiska partier utesluts och ej får medverka. Frågan är då om 
det är en demokratisk rörelse. Min bild är att det är en demokratisk rörelse. Jag vill att vi ser över 
huruvida det sverigedemokraternas antydningar stämmer. Det behövs klarhet här.
 
Sassi Wemmer (MP), med instämmande av  föreslår att ärendet återremitteras med följande 
motivering: Riktlinjerna återremitteras eftersom inga minoritetsgrupper ingår i de lokala 
flaggningsdagarna. Miljöpartiet önskar att i alla fall de fem officiella nationella minoriteters dag 
(judar, romer, samer, sverigefinnar och tornedalingar) ingår i  flaggningsdagarna. Judarna har 
ingen fastställd nationaldag eller egen flagga varför flaggning för denna grupp ej behöver ingå.
 
Sassi Wemmers (MP) motivering tillstyrks av Sandra Lindholm (C), Patrik Karlsson (KD) och 
Ingridh Anderén (M).
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag och ett tilläggsförslag. Ordföranden frågar först 
om ärendet ska avgöras på dagens sammanträde eller återremitteras och finner att 
kommunfullmäktige återremitterar ärendet till kommunstyrelsen. Avseende de olika förslagen 
kring motivering konstaterar ordföranden att Lars-Erik Olssons (S) förslag är snarlikt Sassi 
Wemmers (MP) och kan då antas ingå i den grupperingen. Ordföranden konstaterar även att den 
del av Mathias Carlzons (-) motivering som rör om Pride är demokratiskt eller ej också ska ingå i 
motiveringen till återremissen. 
 
 

Beslutsunderlag
 §125 KS Riktlinjer för flaggning i Bollebygds kommun
 Riktlinjer för flaggning i Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunchef, kommunsekreterare
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§128 KS2021/190

Inkommen motion: Motion (-) om ny idrottsanläggning 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar motionen till kommunstyrelsen för handläggning.

Ärendet
Mathias Carlzon (-) föreslår i motion daterad 2021-06-10 att kommunfullmäktige uppdrar till 
kommunstyrelsen att undersöka Hestrafors som lokalisering av en idrottshall. Motionären menar 
att behovet av idrottshall är stort och det finns föreningar som inte orkar vänta längre 
utan skissar på att bygga själva. Motionären anser att kommunen ser ut att tappa initiativet och 
därmed inte stöttar föreningslivet, och vill att kontakt tas med Hestrafors If som idag inte bara 
har en anläggning med fotbollsplaner utan även Bollebygds enda motionsspår med belysning. 
Föreningen har också mark som borde kunna rymma en idrottshall. 

Beslutsunderlag
 Motion (-) om ny idrottsanläggning

Skickas till
Kommunsekreterare
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§129 KS2021/195

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om permanenta 
vägbulor på Erikstorpsvägen 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till samhällsbyggnadsnämnden för 
handläggning och beslut. 

Ärendet
Zabina Järpfjord föreslår i medborgarförslag inkommet 2021-06-15, att det byggs permanenta 
vägbulor för att få lägre hastighet på Erikstorpsvägen från nummer 51 och upp till korsningen vid 
Rans Floges väg.
 

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag Erikstorpsvägen Permanenta vägbulor och sänkt hastighet 

Bortredigerad

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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§130 KS2021/196

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om skyltar kring 
lägre hastighet Erikstorpsvägen-Rans Floges väg 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till samhällsbyggnadsnämnden för 
handläggning och beslut.

Ärendet
Zabina Järpfjord föreslår i medborgarförslag inkommet 2021-06-15, att det sätts upp skyltar för 
att uppmärksamma att det finns utfarter från fastigheter samt skyltar med lekande barn, för att få 
lägre hastighet på Erikstorpsvägen från nummer 51 och upp till korsningen vid Rans Floges väg.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag Erikstorpsvägen Skyltar_Bortredigerad

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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§131 KS2021/197

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om sänkt hastighet 
på Erikstorpsvägen-Rans Floges väg 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till samhällsbyggnadsnämnden för 
handläggning och beslut.

Ärendet
Zabina Järpfjord föreslår i medborgarförslag inkommet 2021-06-15, att sänka hastigheten till 30 i 
området, att det blir 30 km/h från Erikstorpsvägen 51. Syftet är att få en sänkt hastighet och en 
säkrare närmiljö för barn som leker i trädgårdarna och tar sig mellan husen.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag Erikstorpsvägen Sänkt hastighet_Bortredigerad

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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§132 KS2021/198

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om övergångsställe 
på Erikstorpsvägen-Rans Floges väg 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till samhällsbyggnadsnämnden för 
handläggning och beslut.

Ärendet
Zabina Järpfjord föreslår i medborgarförslag inkommet 2021-06-15, att det byggs ett 
övergångsställe för att säkrare kunna korsa vägen på Erikstorpsvägen från nummer 51 och upp 
till korsningen vid Rans Floges väg.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag Erikstorpsvägen övergångsställen_Bortredigerad

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden
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§133 KS2021/219

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om koloniområde i 
Bollebygd 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut.

Ärendet
Gunnar Riegertz föreslår i medborgarförslag daterat 2021-08-23 att Bollebygds kommun avsätter 
mark för att skapa ett större koloniområde i närheten av centralorten. Tomterna ska vara ca 300 
kvm med fri byggrätt <50 kvm. Vatten och avlopp dras fram till tomtgräns.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag skapa koloniområden Bortredigerat

Skickas till
Kommunsekreterare
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§134 KS2021/226

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om flaggning på 
minnesdag av folkmordet på assyrier 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut.

Ärendet
Gunnar Riegertz föreslår i medborgarförslag daterat 2021-09-01 att Bollebygds kommun varje år 
den 24 april uppmärksammar minnesdagen av folkmordet på ca 400 000 assyrier, syrianer, 
kaldeer, pontiska greker och armenier. Bollebygds kommun borde detta datum hissa assyriska, 
armeniska, grekiska och syriska flaggor.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag flaggning folkmord Assyrier_maskad_Bortredigerad

Skickas till
Kommunsekreterare

Page 24 of 41



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum
2021-09-16

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§135 KS2021/225

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag om flaggning på 
Förintelsens minnesdag 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut.

Ärendet
Gunnar Riegertz föreslår i medborgarförslag daterat 2021-09-01 att Bollebygds kommun varje år 
uppmärksammar Förintelsens minnesdag den 27 januari och Kristallnatten, natten mellan den 9 
och 10 november. Något av dessa datum borde Bollebygds kommun hissa Israels flagga för att 
hedra judarna och offren av nazisternas gärningar.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag flaggning förintelsen_Bortredigerad

Skickas till
Kommunsekreterare
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§136 KS2021/224

Inkommet medborgarförslag: Medborgarförslag flaggning på 
samernas nationaldag 

Beslut
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för handläggning och 
beslut.

Ärendet
Gunnar Riegertz föreslår i medborgarförslag daterat 2021-09-01 att Bollebygds kommun den 6 
februari ska uppmärksamma samernas nationaldag genom flaggning.

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag flaggning samerna

Skickas till
Kommunsekreterare
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§137 KS2021/129

Svar på motion (-) om fokus på folkhälsa 

Beslut
Kommunfullmäktige avslår första att-satsen som handlar om att peka ut en verksamhet som får 
helhetsansvar för folkhälsa.
 
Kommunfullmäktige avslår andra att-satsen som handlar om att tillsätta en heltidstjänst med 
fokus på att utveckla föreningsliv och friluftsliv.

Ärendet
Mathias Carlzon (-) föreslår i en motion daterad 2021-03-20 att kommunfullmäktige ger 
kommunstyrelsen i uppdrag att utpeka en verksamhet som får helhetsansvaret för folkhälsan i 
kommunen, och att det tillsätts en 100% resurs med fokus på att utveckla föreningslivet och 
friluftslivet i Bollebygds kommun. 
 
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2021-04-29, § 73, remitterat motionen till 
kommunstyrelsen för handläggning. 
 
Kommunstyrelseförvaltningen gör bedömningen att det inte finns utrymme inom befintlig 
budget idag att tillsätta en 100 % tjänst. Budgetberedningen bör ta med sig beskrivet behov inför 
budget 2022 som delvis ligger i linje med andra att-satsen i motionen. I motionen finns två att-
satser som ska utredas och besvaras. När det gäller att-satsen att utpeka en verksamhet som får 
helhetsansvar för folkhälsa så finns det redan idag i de av kommunfullmäktige antagna 
reglementena en nämnd, kommunstyrelsen, som är ansvarig för att samordna kommunens 
folkhälsoarbete. Dessutom finns det ett samverkansavtal med Södra hälso- och 
sjukvårdsnämnden att ta hänsyn till. Utifrån samverkansavtalet med regionen finns det en tydlig 
struktur över hur folkhälsoarbetet ska utföras, där kommunstyrelsen årligen beslutar om 
folkhälsoarbetes inriktning genom verksamhetsplanen för det lokala folkhälsoarbetet. Det finns 
en folkhälsostrateg, en heltidstjänst, anställd på kommunstyrelseförvaltningen.
 
Folkhälsa är en fråga som berör hela samhället och alla förvaltningar och nämnder i kommunen. 
Precis som motionären beskriver så ligger ansvar och utförandet under olika nämnder beroende 
på vilken del i folkhälsa som åsyftas. Det pågår ett arbete inom kommunchefens ledningsgrupp 
(KLG) sedan ett år tillbaka som just syftar till att ta ett större helhetsgrepp kring folkhälsa där 
bland annat kommunen behöver samla sina resurser kring politiskt beslutade prioriterade frågor 
och områden inom folkhälsa. För att detta ska ske behöver tjänstepersoner i KLG tillsammans 
med folkhälsostrategen ta fram förslag på gemensamma prioriterade områden över förvaltnings-
/nämndgränserna. Synkningen och samstämmigheten i nämndernas verksamhetsplaner behöver 
utvecklas när det gäller frågor som rör folkhälsa och även detta är något som KLG har 
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förhoppningen ska kunna ske i ett första steg inför 2022.
 
Bedömningen är att kommunstyrelsen fortsätta ska ha samordningsansvaret och att det därmed 
inte ska föras över ett helhetsansvar på någon annan nämnd. Samordningsansvaret bör även 
inbegripa att folkhälsostrateg ska kunna svara för hela kommunens samlade bild av folkhälsan, 
oavsett vilken nämnd som ansvarar för vad.
 
Den andra attsatsen som handlar om att det tillsätts en resurs med fokus på att utveckla 
föreningslivet och friluftslivet i Bollebygds kommun, med de delar som motionären beskriver och 
tar upp i sin motion, så finns det även där ett pågående arbete hos såväl tjänstepersoner som 
inom politiken inför budget 2022. Det har uppmärksammat att ingen nämnd tidigare haft ett 
uttalat ansvar för turism och besöksnäring i sitt reglemente och därmed har det inte funnits 
någon uttalad funktion som haft ansvar för dessa frågor. I de av kommunfullmäktige under 2021 
antagna reglementena har ansvaret för turism- och besöksnäring lyfts fram och kommunstyrelsen 
är ansvarig för detta område. Dock har inga resurser tillskjutits. Resursbristen har lyfts fram av 
tjänstepersoner inför budget 2022 och det krävs ett politiskt beslut om resurs ska skjutas till, om 
kommunstyrelseförvaltningen ska omprioritera i nuvarande resurstilldelning eller om turism och 
besöksnäring inte är något som kommunen ska prioritera alls. Turism och besöksnäring ligger i 
vissa delar nära kultur och fritid som utbildningsnämnden ansvarar för.  Friluftsliv, turism och 
besöksnäring är även en viktig fråga för näringslivet i kommunen. Idag samverkar 
utbildningsförvaltningen och kommunstyrelseförvaltningen i de frågor som handlar om friluftsliv, 
turism och besöksnäring men precis som motionären beskriver avstår kommunen från att göra 
vissa saker inom området då resurser saknas. Tills viss del kan även inriktningsbeslut 
saknas. Bedömningen som görs från förvaltningens sida är att ett resurstillskott på halvtid med 
fokus på turism och besöksnäring skulle räcka för att kommunen ska kunna arbeta med dessa 
frågor och då i samverkan med ansvarig funktion för kultur och fritid kunna utveckla förenings- 
och friluftsliv.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige avslår första att-satsen som handlar om att peka ut en verksamhet som får 
helhetsansvar för folkhälsa. Kommunfullmäktige avslår andra att-satsen som handlar om att 
tillsätta en heltidstjänst med fokus på att utveckla föreningsliv och friluftsliv.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Motion (-) om ökat fokus på folkhälsa
 §136 KS Svar på motion (-) om fokus på folkhälsa
 Svar på motion gällande fokus på folkhälsa
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§138 KS2017/43

Svar på motion (FR) om allmänna toaletter i Bollebygd 

Beslut
Kommunfullmäktige avslår motionen, men noterar att behov av offentliga toaletter finns och 
därför får kommunstyrelsen i uppdrag att se över hur detta kan lösas tillsammans med 
näringslivet.

Ärendet
Michael Plogell (FR) föreslår i en motion den 11 mars 2017 att ett par allmänna 
toaletter upprättas i anknytning till de centrala delarna av Bollebygd. Motionären anser att då 
allmän toalett saknas i Bollebygds centrum och då handlarna måste förbarma sig över, ibland icke 
presumtiva, kunder och då kommunhuset numera kräver öppning inifrån för tillträde, föreslås att 
ett par sådana upprättas i anknytning till de centrala delarna av Bollebygd. Motionären anser 
också att kommunen kan utreda om EU-bidrag kan sökas för finansiering av detta ändamål.
 
Kommunfullmäktige har på sammanträde 2017-03-16, § 43, remitterat motionen till 
samhällsbyggnadsnämnden för handläggning. Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat ärendet 
2021-05-17, § 109, och beslutat att föreslå kommunfullmäktige att avslå 
motionen. Samhällsbyggnadsnämnden noterar att behov av offentliga toaletter finns och 
föreslår kommunfullmäktige att uppdra till kommunstyrelsen att utreda hur detta kan lösas 
tillsammans med näringslivet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige bifaller samhällsbyggnadsnämndens förslag; 
Kommunfullmäktige avslår motionen. Samhällsbyggnadsnämnden noterar att behov av offentliga 
toaletter finns och föreslår kommunfullmäktige att uppdra till kommunstyrelsen att utreda hur 
detta kan lösas tillsammans med näringslivet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Motion om allmänna toaletter
 §135 KS Svar på motion (FR) om allmänna toaletter i Bollebygd
 §109 SBN Svar på motion (FR) om allmänna toaletter i Bollebygd(152540)
 Svar på motion (FR) om allmänna toaletter i Bollebygd(146607)
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§139 KS2020/212

Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i 
Bollebygds kommun 

Beslut
Kommunfullmäktige avslår motionen då motionens intentioner redan är under genomförande.

Ärendet
Mathias Carlzon (-) föreslår i en motion daterad 2020-09-24 att kommunfullmäktige ger 
utbildningsnämnden vissa uppdrag i samband med inrättandet av en grundsärskola i kommunen. 
Uppdraget ska vara att presentera en realistisk tidplan som täcker både utbildning av personal 
samt byggnation/ombyggnation av lokaler samt yttre miljö, något som kräver koordinering och 
input av samhällsbyggnadsnämnden. Utbildningsnämnden ska också presentera en heltäckande 
budget för bildandet/byggandet av den nya grundsärskolan så att kommunfullmäktige kan ge 
utbildningsnämnden dessa medel utöver driftsbudgeten. Uppdraget ska också vara att 
utbildningsnämnden bjuder in till dialog med allmänhet och intresseföreningar på samma sätt 
som man gjort i och med byggnationen den nya idrottshallen.
 
Kommunfullmäktige har remitterat motionen till utbildningsnämnden för handläggning. 
 
Utbildningsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2021-03-22, § 15, och föreslår till 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.
 
Kommunstyrelsen har yttrat sig på sammanträde 2021-05-25, § 111, och föreslår att motionen 
avslås då motionens intentioner redan är under genomförande.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktige avslår motionen då motionens intentioner redan är under genomförande.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågan om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Motion Grundsärskolan
 §15 UN Motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds 

kommun(151060)
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 §111 KS Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds 
kommun

 §114 Kf Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds 
kommun
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§140 KS2021/87

Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan 
vid Bollebygdskolan 

Beslut
Kommunfullmäktige bifaller motionen. 

Ärendet
Ulf Rapp (S) föreslår i en motion daterad 2021-03-03 att kommunen anlägger en 
beachvolleyplan/handbollsplan vid Bollebygdskolan. Motionären menar att ytan t ex under 
sommartid skulle öppna upp för mer spontanidrott och att skolan på kvällar och helger skulle bli 
en tryggare plats med fler positiva aktiviteter.
 
Kommunfullmäktige har remitterat motionen till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2021-04-12, § 86, 
och föreslår till kommunfullmäktige att avslå motionen.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsen tillstyrker samhällsbyggnadsnämndens förslag: Kommunfullmäktige avslår 
motionen.
 
Kommunstyrelsens förslag tillstyrks av Sandra Lindholm (C).
 
Ledamöternas förslag till beslut
Ulf Rapp (S) föreslår, med instämmande av Lars-Erik Olsson (S), Mathias Carlzon (-), Sassi 
Wemmer (MP), Peter Rosholm (S), Carina Svensson (S), Lisette Vermeulen (SD) och Helena 
Thelin (S), att kommunfullmäktige bifaller motionen. 
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels kommunstyrelsens om avslag, dels Ulf 
Rapps (S) m.fl, om bifall. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. Omröstning begärs och ska 
genomföras. Följande beslutsgång godkänns vid omröstningen:
Ja-röst för kommunstyrelsens förslag om avslag.
Nej-röst för Ulf Rapps (S) m.fl. förslag om bifall.
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Omröstningsresultat
Med 15 nej-röster mot 14 ja-röster beslutar kommunfullmäktige att bifalla motionen. Två platser 
står tomma. Omröstningslista finns i anslutning till paragrafen i protokollet.
 
 

Beslutsunderlag
 Motion (S) om anläggning av beachvolley - handbollsplan vid Bollebygdskolan
 §113 KS Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan vid 

Bollebygdskolan
 §86 SBN Svar på motion om anläggning av beachvolley- handbollsplan vid 

Bollebygdskolan
 Svar på motion anläggning av beachvolley- handbollsplan vid Bollebygdskolan
 §113 Kf Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley-/ handbollsplan vid 

Bollebygdskolan

Skickas till
Samhällsbyggnadsnämnden 
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Voteringslista 

Mötesdatum
Kommunfullmäktige 2021-09-16

Voteringslista: §140
Ärende: Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan vid Bollebygdskolan,  
KS2021/87

Voteringslist(or)
Bifall eller avslag motion

Ledamot Ja Nej Avstår
Peter Hemlin (M), ordförande X

Otto Andreasson (S), vice ordförande X

Monika Svensson (SD), 2:e vice ordförande X

Peter Rosholm (S), ledamot X

Emma Isfeldt (S), ledamot X

Lars-Erik Olsson (S), ledamot X

Helena Thelin (S), ledamot X

Ulf Rapp (S), ledamot X

Carina Svensson (S), ledamot X

Sassi Wemmer (MP), ledamot X

Tomas Ridell (V), ledamot X

Caroline Nordengrip (SD), ledamot X

Daniel Persson (SD), ledamot X

Caroline Frodin (SD), ledamot X

Lisette Vermeulen (SD), ledamot X

Ingridh Anderén (M), ledamot X

Sverre Fredriksson (M), ledamot X

Tomas Andersson (M), ledamot X

Göran Augustsson (M), ledamot X

Michael Plogell (FR), ledamot X

Mathias Carlzon (-), ledamot X

Carl Pålsson (FR), ledamot X

Stefan Larsson (FR), ledamot X

Sandra Lindholm (C), ledamot X

Roland Andersson (C), ledamot X

Patrik Karlsson (KD), ledamot X

Eivor Carlsson (KD), ledamot X

Hannu Sutinen (L), ledamot X

Kenneth Johansson (FR), ersättare X

Resultat 14 15 0
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§141 KS2021/154

Svar på interpellation (-) om ökat fokus på bättre folkhälsa 

Beslut
Kommunfullmäktige finner att interpellationen är besvarad i och med svar 
från kommunstyrelsens ordförande.

Ärendet
Mathias Carlzon har i skrivelse daterad 2021-04-21 begärt att få ställa en 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell om ökat fokus på 
medborgarförslag för bättre folkhälsa. Kommunfullmäktige beslutade på sammanträde 2021-04-
29, § 71, att interpellationen får ställas. Svar på interpellationen bordlades på 
kommunfullmäktiges sammanträde 2021-06-09, 116. 
 
Dagens sammanträde
Michael Plogells (FR) interpellationssvar är medskickat till dagens sammanträde.

Förslag till beslut
Beslutsgång
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses vara besvarad i och med svar från 
kommunstyrelsens ordförande och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Interpellation (-) till kommunstyrelsens ordförande om ökat fokus på bättre folkhälsa
 Svar på interpellation om fokus på bättre folkhälsa
 §116 Kf Svar på interpellation (-) till kommunstyrelsens ordförande om ökat fokus på 

bättre folkhälsa
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§142 KS2021/94

Svar på interpellation (S) om vatten och avlopp 

Beslut
Kommunfullmäktige finner att interpellationen är besvarad i och med svar 
från samhällsbyggnadsnämndens ordförande.

Ärendet
Lars-Erik Olsson (S) har i skrivelse daterad 2021-03-09 begärt att få ställa 
en  interpellation till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Lindholm (C) om vatten och 
avlopp och kommunens medlemskap i Gryaab AB. Kommunfullmäktige beslutade på 
sammanträde 2021-04-29, § 70, att interpellationen får ställas. Svar på interpellationen bordlades 
på kommunfullmäktiges sammanträde 2021-06-09, 115. 
 
Dagens sammanträde
Sandra Lindholms (C) interpellationssvar är medskickat till dagens sammanträde.
 

Förslag till beslut
Beslutsgång
Ordföranden frågar om interpellationen kan anses vara besvarad i och med svar från 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande och finner att så sker.

Beslutsunderlag
 Interpellation (S) om vatten och avlopp till samhällsbyggnadsnämndes ordförande
 Svar på interpellation, från SBN ordförande
 §115 Kf Svar på interpellation (S) till samhällsbyggnadsnämndens ordförande om vatten 

och avlopp
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§143 KS2021/186

Fråga (S) till socialnämndens ordförande om bostadslösa i 
kommunen 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från socialnämndens 
ordförande.

Ärendet
Peter Rosholm (S) har inkommit med en fråga 2021-06-06, ställd till socialnämndens ordförande 
Patrik Karlsson (KD) om hur socialnämnden och kommunen arbetar frågan om hemslöshet. 
Frågan bordlades på sammanträde 2021-06-09, § 118.
 
Socialnämndens ordförande Patrik Karlsson (KD) besvarar frågan.

Beslutsunderlag
 Fråga (S) till socialnämndens ordförande om bostadslösa människor
 §118 Kf Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om bostadslösa i kommunen
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§144 KS2021/187

Fråga (S) till utbildningsnämndens ordförande om innehåll i nya 
skolan 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från utbildningsnämndens 
ordförande.

Ärendet
Peter Rosholm (S) har inkommit med en fråga 2021-06-06, ställd till utbildningsnämndens 
ordförande Ingridh Anderén (M) om innehåll i nya skolan. Frågan bordlades på sammanträde 
2021-06-09, § 117.
 
Utbildningsnämndens ordförande Ingridh Anderén (M) besvarar frågan.

Beslutsunderlag
 Fråga (S) till utbildningsnämndens ordförande om innehåll i nya skolan
 §117 Kf Fråga (S) till utbildningsnämndens ordförande om innehåll i nya skolan
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§145 KS2021/230

Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om diarieföring av 
inbjudan 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från kommunstyrelsens 
ordförande.

Ärendet
Lars-Erik Olsson (S) har inkommit med en fråga 2021-09-14, ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell (FR) om diarieföring av inbjudan från 
kronprinsessparet.
 
Kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell (FR) besvarar frågan.

Beslutsunderlag
 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om diarieföring av inbjudan
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§146 KS2021/231

Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om information om 
inbjudan 

Beslut
Kommunfullmäktige beslutar att frågan är besvarad i och med svar från kommunstyrelsens 
ordförande.

Ärendet
Lars-Erik Olsson (S) har inkommit med en fråga 2021-09-14, ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell (FR) om information av inbjudan från 
kronprinsessparet.
 
Kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell (FR) besvarar frågan.

Beslutsunderlag
 Fråga (S) till kommunstyrelsens ordförande om information om inbjudan
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